

# 周茜 (Zhou, Qian)

### 职业简介

我现在为一家全球型多品牌的消费者产品公司工作。负责全北美区域的科技(Information Technology)策划预算,项目运作,技术管理和更新;管理带领20-30人的多个团队。 在此之前,我在四大咨询公司有多年企业资源管理咨询的经验。

### 竞选发言

我感激我们的孩子现今有幸拥有优秀的中文学校系统, 尽心尽力的管理师资人员和家长群, 完整的基础设施, 和多元化的学业课程。 我的教育观是帮助我们的孩子自信成长, 在复杂的人文环境中有鲜明的自我和社区意识。

如果有机会, 我愿意尽心服务于学校和社区。 如果当选学校董事成员, 我会:

- 倾听家长和学生的建议, 尊求学校和学生共同意愿
- 提倡多元化教育和兴趣,社区链接,和培养孩子的社区责任感。
- 监管学校运行和管理,帮助学校资源最大化运作和改进。

## 社区服务志愿者经验

瑞吉坞美国华人协会 (2015-Present) 策划志愿服务活动:

RIDGEWOOD及周边华人春节联谊庆祝会,金秋百家宴
RIDGEWOOD 7月4号 国庆花车游行



# Qian Zhou

### **Professional Background**

I currently work for a global multi-brand consumer product company and am responsible for the company's North America region technology strategy and planning, projects and programs, operations and updates. I manage and lead about 20-30 people from various teams. Prior to my current position, I worked in "Big Four" Consulting firms helping clients to transform their business processes digitally.

#### **Campaign Statement**

We are fortunate enough that our children have access to great Chinese school systems, with devoted administration, staffs and the parents, robust infrastructure, and comprehensive curriculum. My parenting point of view is to help our children grow up with confidence, strong sense of identity and community in today's complex American society.

Given the opportunity, I would like to give back to our school systems and community. If I was elected, I would commit to:

- Listen to the parents and students, and unify the voices for the greater good of the children and school
- Advocate for the diversified education and enrichment, bonding of community, and sense of the social responsibilities.
- Oversee the school operations and administrations, drive efficiency and improvements.

### **Community Service and Volunteering Experience**

Ridgewood Chinese American Association (2015-Present)

 Organizer and volunteer for Chinese New Year Celebrations, Mid-Autumn 100-Family Festivals, Ridgewood's Annual Fourth of July Parades, etc.